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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 900-8/2015 
Datum: 23. 6. 2015 

ZAPISNIK 

8. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 23. 6. 2015, ob 17. uri, 
v veliki sejni dvorani Občine Brda 

 
 
Prisotni svetniki: Aleš Simčič, Edbin Erzetič, Teja Jelina, Kostja Jelinčič, Oskar Kristančič, Silvan 
Peršolja, Boris Rožič, Silvestra Elen Brašnić Saffigna, Karlo Passoni, Žarko Kodermac, Goran Simčič, 
Romana Velišček, Damjan Birtič, Domen Drufovka 
 
Opravičeno odsotni: Boris Šfiligoj, Lilijana Kastelic 
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda, Mateja Ambrožič, Beti Kumar, Dejan Rusjan, 
Roman Anzeljc, Nika Radikon, Tina Novak Samec, novinarji  
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.  
 
Dnevni red : 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 7. redne seje 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Imenovanje nadomestnega člana Občinskega sveta Občine Brda (Občinska volilna 

komisija) 
5. Predstavitev idejnega projekta »Ureditev pločnika ob R2-402 na odseku 1465 Gonjače – 

Dobrovo od km 4.155 do km 4.655 in na odseku 1045 Dobrovo – Neblo od km 0.000 do km 
0.200 in rekonstrukcija v naselju Dobrovo (Ipod d.o.o., odgovorni vodja projekta Roman 
Anzeljc, univ. dipl. inž. grad.) 

6. Obravnava in sklepanje o Odloku o rebalansu proračuna Občine Brda za leto 2015 – 
skrajšani postopek (Beti Kumar)  

7. Soglasje k Statutu javnega zavoda Goriška lekarna Nova Gorica (Beti Kumar)  
8. Pooblastilo županu za potrditev investicijske dokumentacije za vse projekte, za katere je že 

odprta proračunska postavka ali pa so projekti uvrščeni v načrt razvojih programov (Anita 
Manfreda)  

9. Pooblastilo županu za sprejemanje načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem pod 
določeno vrednostjo (Anita Manfreda) 

10. Ukinitev zaznambe javno dobro na parceli v k.o. Vipolže (Dejan Rusjan)  
11. Potrditev tolmačenja izdelovalca ureditvenega načrta vasi Šmartno (Komisija za okolje in 

prostor) 
12. Soglasje k imenovanju direktorja ZTKMŠ Brda (Komisija za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja) 
13. Seznanitev s Pogodbo o upravljanju Vile Vipolže (Anita Manfreda) 
14. Pobude in vprašanja svetnikov 
15. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 7. redne seje (Anita Manfreda) 
16. Realizacija sklepov 7. redne seje (Anita Manfreda) 

 
Ad 1. 

 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 14 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo. 
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Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika nejavnega dela in javnega dela 7. redne seje  
 
Predsedujoči Goran Simčič v skladu s 54. členom Poslovnika občinskega sveta Občine Brda 
občinskim svetnikom prebere zapisnik nejavnega dela 7. redne seje.   
 
V obravnavo je bil dan zapisnik nejavnega dela in javnega dela 7. redne seje.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik nejavnega dela in javnega dela 7. redne seje.  
 

Ad 3. 
 
Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan DNEVNI RED 8. redne seje.   
 
Goran Simčič pod zaporedno številko Ad 11 predlaga umestitev dodatne točke, ki jo predlaga 
Komisija za okolje in prostor »Potrditev tolmačenja izdelovalca ureditvenega načrta vasi Šmartno«.  
 
Za umestitev dodatne točke na dnevni red se izvede glasovanje.   
 
Na glasovanje je bila dana in soglasno sprejeta predlagana dodatna točka »Potrditev tolmačenja 
izdelovalca ureditvenega načrta vasi Šmartno«.  
 
Točka se uvrsti na dnevni red 8. redne seje.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet predlagani DNEVNI RED 8. redne seje z dodatno točko: 
Ad 11 - »Potrditev tolmačenja izdelovalca ureditvenega načrta vasi Šmartno«.   
 

Ad 4. 
 
Imenovanje nadomestnega člana Občinskega sveta Občine Brda 
 
Obrazložitev o imenovanju nadomestnega člana Občinskega sveta Občine Brda poda Nika 
Radikon, namestnica predsednika OVK.   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 
1. »Janu Miklavcu, dosedanjemu članu Občinskega sveta Občine Brda, preneha mandat po 

določbah 37.a člena ZLS s 25. 5. 2015.« 
2. »Občinski svet Občine Brda za preostanek mandatne dobe za člana Občinskega sveta 

Občine Brda potrdi naslednjega kandidata z liste SDS, Damjana Birtiča.« 
 
Ker k točki Ad 5 - Predstavitev idejnega projekta »Ureditev pločnika ob R2-402 na odseku 1465 
Gonjače – Dobrovo od km 4.155 do km 4.655 in na odseku 1045 Dobrovo – Neblo od km 0.000 do 
km 0.200 in rekonstrukcija v naselju Dobrovo« še ni prisotnega poročevalca, se najprej opravi 
obravnava točke Ad 6 - Obravnava in sklepanje o Odloku o rebalansu proračuna Občine Brda za 
leto 2015.  

 
Ad 6. 

 
Obravnava in sklepanje o Odloku o rebalansu proračuna Občine Brda za leto 2015 
 
Predlog rebalansa proračuna Občine Brda za leto 2015 predstavi Beti Kumar.  
 
Silvana Peršoljo zanima proračunska postavka »Ravnanje z odpadno vodo«. Za katero čistilno 
napravo gre pri postavki 15039-ČN Dobrovo in zbirni kanal. 
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Dejan Rusjan pojasni, da je bila v proračunu Občine Brda za leto 2015 predvidena izdelava 
projektne dokumentacije oz. študije za novo čistilno napravo. O lokaciji so potekali dogovori.  
 
Silvan Peršolja pove, da projekt ČN Dobrovo pri vinski kleti ni dokončan projekt, saj so potekali 
dodatni pogovori o zagotoviti grabelj. Noben dokument pa ni bil podpisan.  
 
Župan Franc Mužič meni, da če so grablje potrebne, jih je potrebno tudi zagotoviti. V nasprotnem 
primeru je naprava nefunkcionalna.  
 
Silvan Peršolja predlaga, da se namesto za študijo za novo čistilno napravo, sredstva nameni za 
zagotovitev grabelj pri stari čistilni napravi.  
 
Župan Franc Mužič doda, da je študija oz. izdelava projektne dokumentacije za novo čistilno 
napravo nujno potrebna, prav tako pa tudi grablje pri stari čistilni napravi.    
Predlaga še, da se zadeva prouči s podjetjem Vodovodi in kanalizacija d. d. ter ostalimi strokovnimi 
službami in če je nujno potrebno zagotovi tudi grablje pri stari čistilni napravi in zato potrebna 
sredstva.  
 
Kostja Jelinčič poda vprašanje glede praznovanja 500. obletnice Sv. Križa v Kojskem. Nikjer ni 
zasledil, da bi bila zagotovljena sredstva za obnovo vežice in križevega pota. 
 
Beti Kumar pojasni, da posebna sredstva za obnovo vežice niso predvidena, pod postavko 14052 - 
Sveti Križ  (Kojsko) pa so predvidena sredstva v višini 6.000 EUR.  
 
Kostja Jelinčič doda, da je s strani vaške skupnosti Kojsko prejel informacijo, da bi potrebovali cca 
25.000 EUR za celotno obnovo križevega pota in vežice. Pridobljeni so bili tudi že vsi predračuni. 
Predlaga, da se sredstva zagotovi že v tem rebalansu. 
 
Nadalje je potekala razprava o prerazporeditvi sredstev iz določene postavke na postavko 16009 – 
investicije in investicijsko vzdrževanje pokopališč in mrliških vežic v KS, VS za zagotovitev dodatnih 
sredstev za obnovo vežice na pokopališču v Kojskem.  
 
Omenjeno je bilo, da se sredstva odvzame iz postavke 16018 – nakup stanovanja.  
 
Anita Manfreda pojasni, da je postopek nakupa stanovanja v teku, ne more pa z za gotovostjo 
reči, da se bo to v letošnjem letu izvedlo. Občinska uprava se trudi, da bi bil postopek izpeljan še v 
letošnjem letu in tudi realiziran. Če do tega pride bo potrebno pripraviti rebalans proračuna.  
 
Kostja Jelinčič sprašuje ali je Komisija za okolje in prostor obravnavala Dopolnjen letni načrt 
ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Brda za leto 2015 in ali se je pridobilo mnenje 
pristojne vaške skupnosti. Prav bi bilo, da se za vsako prodajo zemljišča pridobi mnenje pristojne 
vaške skupnosti. Predlaga, da se v času pričujoče seje se lahko sestane tudi Komisija za okolje in 
prostor.  
 
Romana Velišček kot predsednica Komisije za okolje in prostor pojasni, da komisija o vsem tem ni 
bila seznanjena in zadeve tudi ni obravnavala.  
 
Anita Manfreda Romani Velišček pojasni, da je kot predsednica Komisije za okolje in prostor 
pravočasno prejela vse potrebno gradivo, ki bi ga komisija lahko obravnavala.   
 
Romano Velišček zanima pri postavki 06032 – energetska sanacija občinske stavbe, konto 402199 – 
drugi posebni materiali in storitve, povečanje za 40.000 EUR. Kako in na kakšen način se pride do 
tega zneska.  
 
Beti Kumar pojasni, da je to pogodbena vrednost, katero je izračunal izvajalec skupaj z zunanjo 
firmo lokalno energetsko agencijo Golea, ko so kontrolirali prihranke pri nas in pri obeh šolah. 
Občina Brda dejansko plačuje investicijo skupaj z obema šolama iz naslova teh prihrankov.  
 
Predsedujoči omogoči Komisiji za okolje in prostor, da se sestane na temo prodaje zemljišča v 
Gonjačah. 
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Predsednica Komisije za okolje in prostor Romana Velišček po opravljenem sestanku komisije poda 
mnenje glede prodaje zemljišča v Gonjačah.  
 
Parcela 222/1 k. o. Šmartno v naravi ne obstaja. Zanima jih, ali je že bila narejena parcelacija.  
Dejan Rusjan potrdi, da je bila parcelacija izvedena. Načrt razpolaganja je bil narejen na podlagi 
elaborata o parcelaciji. Za navedeno parcelo še nismo prejeli odločbe GURS-a. Postopek je v teku.  
 
Ker na parceli stoji spomenik komisija predlaga, da najprej dobijo skico na vpogled, da bodo videli 
kje se točno parcela nahaja in ki naj bi se prodala.  
 
Ker gre za občutljivo parcelo, komisija predlaga, da predmetno zadevo obravnava tudi Vaška 
skupnost Šmartno. Pridobili bi radi tudi  točne podatke kateri kos parcele naj bi se prodalo. Zanima 
jih, če je bila opravljena cenitev.  Naknadno, ko bodo dobili skico na vpogled, bo o tem bolj 
podrobno odločala tudi komisija za okolje. S samo prodajo zemljišča naj se počaka.  
 
Komisija predlaga, da se rebalans sprejme. Počaka naj se s prodajo parcele, pridobi naj se mnenje 
VS in podatki o lokaciji ter skica. Nato bo komisija o tem ponovno odločala.    
 
Nadalje predsednica Nadzornega odbora, ga. Metka Jelinčič Maraž pove, da je predlog 
nadzornega odbora, da se prodajo parcele definitivno izvede kot javno dražbo. Javna dražba naj 
se ne objavi samo na občinski spletni strani in v Uradnem listu RS, ampak naj se objavi to na širšem 
nivoju, npr. nepremičninskih portalih in medijih širše gledano po Sloveniji. Interes za tako parcelo v 
Brdih gotovo obstaja in meni, da je cena za tako parcelo prenizka.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 
1. Občinski svet Občine Brda sprejme osnutek Odloka o rebalansu proračuna Občine Brda za 

leto 2015 z upoštevanjem predloga Komisije za okolje in prostor in priporočilom Nadzornega 
odbora Občine Brda. Dodatno se upošteva predlog o zmanjšanju proračunske postavke 16018 
– nakup stanovanja za 25.000 EUR, ki se jih prerazporedi na proračunsko postavko 16009 - 
investicije in investicijsko vzdrževanje pokopališč in mrliških vežic v KS, VS.  

2. Občinski svet Občine Brda sprejme predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Brda za 
leto 2015 z upoštevanjem predloga Komisije za okolje in prostor in priporočilom Nadzornega 
odbora Občine Brda. Dodatno se upošteva predlog o zmanjšanju proračunske postavke 16018 
– nakup stanovanja za 25.000 EUR, ki se jih prerazporedi na proračunsko postavko 16009 - 
investicije in investicijsko vzdrževanje pokopališč in mrliških vežic v KS, VS.  

 
Ad 5. 

 
Predstavitev idejnega projekta »Ureditev pločnika ob R2-402 na odseku 1465 Gonjače – Dobrovo 
od km 4.155 do km 4.655 in na odseku 1045 Dobrovo – Neblo od km 0.000 do km 0.200 in 
rekonstrukcija v naselju Dobrovo 
 
Projekt predstavi Roman Anzeljc, odgovorni vodja projekta. Projekt predstavi vse od njegove ideje, 
poteka izdelave in možne rešitve ter kakšne spremembe bodo nastale v kraju samem.   
Poudari možnost ureditve obvozne ceste od odcepa za pešpot do Biljane, spodaj pod šolo do 
priključka pri vinski kleti. Obstaja možnost širitve naselja z dodatnimi parkirišči, ki bi bila nujno 
potrebna v primeru izgradnje večnamenske dvorane, nova zgradba za vrtec z dodatnimi parkirišči 
in velikim obračališčem za avtobuse.  Uredilo bi se tudi pešpoti in kolesarske poti.  
 
Druga zadeva pa je umestitev malega krožnega križišča, ki bi omogočalo prevoznost vseh vozil. 
Krožišče bi imelo izpostavljeno lego na strmem grebenu in bi imelo kar šest krakov zato, ga je zelo 
težko umestit v prostor.      
 
Silvan Peršolja poda naslednje predloge in pripombe:  
1. Obvoznica Dobrovo – dobro bi bilo, če bi lahko večkrat o njej razmišljali, saj bi z izgradnjo 

obvoznice rešili več težav v centru Dobrovega.  
2. Ko se je umeščalo športno dvorano v prostor je bilo mišljeno, da se bo pri vrtcu zgradilo »interno 

obvoznico«, ki bi služila dovozu in odvozu otrok v vrtec in iz njega. Ali obstaja način, da se to 
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uredi, saj stanje kot je trenutno, predstavlja veliko težavo. 
3. Parkirišča na trgu – nujna bi bila ureditev 10 – 12 začasnih parkirnih mest pred banko in lekarno, 

v nasprotnem primeru se zmanjša funkcionalnost centra občine.  
4. Glavno križišče – obstajati bi morala možnost, da je križišče povozno.   
5. Zasilna obvoznica za interventna vozila v času prireditev (mimo vrtca ali pri gradu).      
 
Nadalje je med občinskimi svetniki in vodjo projekta potekala razprava o iskanju najboljših možnih 
rešitev za zagotovitev prometne varnosti v naselju Dobrovo in seveda zadostitev zakonodaji in 
njenim zahtevam.     
 

Ad 7. 
 
Soglasje k Statutu javnega zavoda Goriška lekarna Nova Gorica 
 
Statutarno upravna komisija je predlog statuta obravnavala in nanj ni imela pripomb.  
 
Edbina Erzetiča zanima ali občina kot soustanoviteljica javnega zavoda prejema kakšen določen 
delež od dobička. 
 
Župan Franc Mužič pove, da se vlaganje v javne zavode občinam soustanoviteljicam vrača v 
kontekstu vlaganj v investicije (obnova lekarne, nov zdravstveni dom, …). 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 
Občinski svet Občine Brda daje soglasje k statutu javnega zavoda Goriška lekarna Nova Gorica, ki 
ga je sprejel svet zavoda dne 18. 5. 2015. 
 

Ad 8. 
 
Pooblastilo županu za potrditev investicijske dokumentacije za vse projekte, za katere je že odprta 
proračunska postavka ali pa so projekti uvrščeni v načrt razvojih programov 
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Damjan Birtič poda predlog, da se pooblastilo nekoliko vsebinsko popravi in sicer, da se obdobje 
trajanja pooblastila omeji na tekoče proračunsko leto in se z novim proračunom pooblastilo tudi 
obnavlja.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet  SKLEP 
 
1. Občinski svet Občine Brda pooblašča župana za potrditev investicijske dokumentacije za vse 

projekte za katere je v Proračunu odprta proračunska postavka ali pa so projekti uvrščeni v 
Načrt razvojnih programov.  

2.  Pooblastilo velja za tekoče proračunsko leto in se s sprejemom novega proračuna obnovi. 
3. Z navedenim dokumentom se Občinski svet seznani na prvi naslednji redni seji. 
4. Ta sklep velja takoj.  
 

Ad 9. 
 
Pooblastilo županu za sprejemanje načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem pod določeno 
vrednostjo 
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda. 
 
Prav tako se upošteva predlog Damjana Birtiča iz prejšnje točke.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
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1. Občinski svet občine Brda pooblašča župana, da ob predhodnem soglasju vaške ali krajevne 
skupnosti sprejme načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem občine Brda v posamični 
vrednosti do 10.000,00 EUR.  

2. Pooblastilo velja za tekoče proračunsko leto in se s sprejemom novega proračuna obnovi.  
3. Ta sklep začne veljati takoj po objavi v Uradnem glasilu Slovenskih občin.  
 

Ad 10. 
 
Ukinitev zaznambe javno dobro na parceli v k.o. Vipolže 
 
Obrazložitev poda Dejan Rusjan.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 
1. S  tem sklepom  se  ukinja kot javno  dobro nepremičnina parc. št. 11/4 k. o. Vipolže, v izmeri 

735 m2. 
2. Nepremičnina iz 1. točke tega sklepa preneha  imeti značaj javnega dobra in postane lastnina 

Občine Brda. 
3. Ta sklep začne veljati takoj po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 

Ad 11. 
 

Potrditev tolmačenja izdelovalca ureditvenega načrta vasi Šmartno 
 
Obrazložitev poda Romana Velišček, predsednica Komisije za okolje in prostor.  
 
Predmetno zadevo je obravnavala tudi Statutarno pravna komisija.  
 
Oskar Kristančič, predsednik Statutarno pravne komisije pove, da je komisija podala pozitivno 
mnenje. Komisija je pripravila obvezno razlago odloka o ureditvenem načrtu za prenovo naselja 
Šmartno v Goriških Brdih. 
 
Silvan Peršolja se iz nadaljnje obravnave in glasovanja izloči. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 
Občinski svet Občine Brda potrjuje obvezno tolmačenje izdelovalca ureditvenega načrta vasi 
Šmartno. Na parc. št. 1168, k. o. 2281 – Šmartno, je dovoljena gradnja stanovanjske stavbe. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 
Občinski svet Občine Brda sprejme obvezno razlago odloka o ureditvenem načrtu za prenovo 
naselja Šmartno v Goriških Brdih.  
1. člen 
V Odloku o ureditvenem načrtu za prenovo naselja Šmartno v Goriških Brdih se 9. člen v povezavi z 
opisano zazidalno rešitvijo iz pripadajočega elaborata razlaga tako, da: 
Del objekta št. 37 ni bil uporabljen za gradnjo oziroma potrebe kulturnega doma, zato se šteje ta 
določba, glede na odpadel razlog, iz katerega je bilo rušenje predvideno, za nezapisano. Na 
parc. št. 1168, k.o. 2281 – Šmartno, je dovoljena gradnja stanovanjske stavbe.     
2. člen 
Ta obvezna razlaga je sestavni del Odloka o ureditvenem načrtu za prenovo naselja Šmartno v 
Goriških Brdih (Ureditveni načrt, 7/91). 
3. člen 
Obvezna razlaga se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin in začne veljati naslednji dan po 
objavi. 
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Ad 12. 
 
Soglasje k imenovanju direktorja ZTKMŠ Brda 
 
Teja Jelina, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja pove, da je 
komisija k predlogu o imenovanju direktorja ZTKMŠ Brda, podala pozitivno mnenje. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 
Občinski svet Občine Brda daje soglasje k imenovanju Tine Novak Samec,  roj. 29. 12. 1976, 
stanujoče Podsabotin 38/b, 5211 Kojsko,  za direktorico Javnega zavoda zavod za turizem, kulturo, 
mladino in šport Brda za mandatno obdobje štirih (4) let.   
 
Novo imenovana direktorica ZTKMŠ Brda Tina Novak Samec nagovori občinski svet. 
 

Ad 13. 
 
Seznanitev s Pogodbo o upravljanju Vile Vipolže 
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda. 
 
Damjan Birtič pove, da naj bi bila pogodba o upravljanju sklenjena  za obdobje do 31. 12. 2020. Ali 
obstaja kakšna garancija, da bo občina oz. javni zavod imel od tega trdega dela tudi koristi. 
Obdobje petih let je relativno kratko obdobje in potrebno bi bilo dobiti zagotovilo, da bo občina in 
zavod po preteku petletnega obdobja še naprej upravljal z objektom.  
 
Anita Manfreda pojasni, da je po Zakonu o stvarnem premoženju pogodba sklenjena lahko le za 
obdobje petih let z možnostjo podaljšanja. Na Ministrstvu za kulturo se zelo borijo, da bi dobili 
nekoga, ki bo z objektom dobro upravljal. Se bo pa predlog svetnika vključilo v že posredovane 
predloge in predlagalo ministrstvu na usklajevalnem sestanku, da ga upošteva. 
 
Boris Rožič podpira predlog Damjana Birtiča. 
 
Oskar Kristančič je mnenja, da bo potrebno poskrbeti, da bodo bivalni prostori (apartmaji) tudi 
zasedeni oz. v uporabi.  

 
Ad 14. 

 
Pobude in vprašanja svetnikov 
 
Aleš Simčič 
Pred dnevi je bila v organizaciji italijanskega organizatorja izpeljana kolesarska dirka. Kolesarji so 
vozili po cesti v privatni lasti. Sam je bil priča temu, saj se je v tem času nahajal v vinogradu. Zanima 
ga, kdo je izdal dovoljenje za izpeljavo kolesarske dirke po privatnih zemljiščih.  
 
Dejan Rusjan pojasni, da Občina Brda izdaja dovoljenja za uporabo le občinskih cest.  
 
Romana Velišček 
1. S strani občanov in turistov je prejela pripombe glede zidnih napisov v Gonjačah in predlaga, da 
se te odstrani.  
2. Uspešno je bil odprt zdravstveni dom na Dobrovem, zanima jo ali se kaj dela na tem, da bi v Brda 
dobili pediatra.  
Kostja Jelinčič kot predstavnik Občine Brda v svetu zavoda ZD NG - Osnovno varstvo pojasni, da je 
tudi sam to vprašanje že sprožil vendar je problem v temu, ker pediatrov primanjkuje.  
 
3. Kot predsednica Komisije za okolje in prostor predlaga pripravo novega OPPN vasi Šmartno 
glede na to, da je ureditveni načrt za vas Šmartno zastarel in ne izkazuje dejanskega stanja. 
 



Stran 8 od 8 
 

Teja Jelina   
Glede na to, da je bil letošnji Praznik češenj po njenem mnenju zelo slab in so se o tem pogovarjali 
tudi v svetniški skupini SDS, predlagajo popolno spremembo koncepta Praznika češenj. Smatrajo, 
da je lokalno prebivalstvo premalo vključeno v praznik glede na to, da ni to samo praznik češenj 
ampak občinski praznik. Predlagajo, da se vse razpise, ki jih občina namenja občanom, spremeni 
tako, da se doda pogoj, v kolikor želi društvo prejeti občinska proračunska sredstva, mora v svojem 
letnem programu imeti tudi projekt sodelovanja na Prazniku češenj. S tem se društvom da 
priložnost, da se izkažejo, pomagajo in seveda tudi dodatno zaslužijo.  
 
Silvan Peršolja  
Potrebno bi bilo oživiti pogovore na področju spodbujanja gospodarstva. Nekaj več pozornosti naj 
bi se namenilo povečanju gospodarskih aktivnosti. Če bi se gospodarska kriza vsaj nekoliko 
zmanjšala bi lahko potekali pogovori o povečanju števila delovnih mest.  
 
Boris Rožič 
Kot predsednik Društva upokojencev Dobrovo lahko pove, da so se kot društvo vključili v 
praznovanje Praznika češenj in sicer s sodelovanjem v oddaji Dobro jutro.  
 
1. Ponovno poda pobudo za razširitev in ureditev ceste na mejnem prehodu Vipolže.  
2. Pri obnovi vodovoda Šmartno-Kozana-Vipolže so ostala še nekatera nezaključena dela. Najbolj 
ga moti odtok »na fabriki«, kjer se nahaja jašek iz katerega je izpeljanih preko 200m cevi po njegovi 
parceli in proti vasi. Ta del ni asfaltiran na kar opozarja že nekaj časa. 
       

Ad 15. 
 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 7. redne seje  
 
Silvestra Elen Brašnić Saffigna se osredotoči na odgovor na tretje vprašanje svetnika Edbina Erzetiča 
v zvezi z križiščem Neblo-Križada. V odgovoru je navedeno, da mora vaška skupnost sklicati 
sestanek in izbrati optimalno varianto in razmisliti o posegih na zasebne parcele. Vaška skupnost je 
načrte prejela decembra 2013, sestanek je bil izpeljan skupaj z vaščani. Izbrana je bila 
najugodnejša rešitev s katero so se strinjali vsi vaščani in takratni podžupani. Strinjali so se s tem, da 
se ne bi posegalo na zasebna zemljišča. Podana je bila želja, da se poda zahtevo o novem izrisu 
križišča, katera je bila posredovana na Občino Brda. 
 
Dejan Rusjan pojasni, da so prvotno potekali pogovori o postavitvi krožišča s katerim pa bi resnično 
posegli na zasebna zemljišča. Nato je prišlo v vaški skupnosti do zamenjave predsednika s katerim 
so ponovno potekali pogovori o iskanju najboljše variante oz. tiste, ki bi najmanj posegla na 
privatna zemljišča. Predlagano je bilo, da se najboljšo varianto ponovno predstavi vaščanom.  
 
Edbina Erzetiča zanima ali se je v tem času kaj naredilo v zvezi z zaraščanjem ceste v vasi Neblo. Ali 
je občinska uprava posredovala pri medobčinskem redarstvu.  
 
Anita Manfreda pove, da se bo obvestilo pristojne medobčinske službe.  
 
Edbin Erzetič glede ceste skozi vas Kojsko predlaga, da naj DRSC opravi ogled in sanira cesto.  
 
Za projekt Pot miru naproša, da TIC poda finančno poročilo.         
 

Ad 16. 
 
Realizacija sklepov 7. redne seje 
 
Pripomb ni bilo.  
 
Seja je bila zaključena ob 19.53 uri.  
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